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      Аннотация

    
        
          Объектом исследования является АО «НПО «Прибор». Целью выпускной квалификационной работы является анализ и оценка рисков предприятия АО «НПО «Прибор» при выходе на зарубежный рынок и поиск способов их минимизации
На основе анализа рынка были выделены основные конкуренты АО «НПО «Прибор». Были рассмотрены возможные риски пред-приятий при выходе на международный рынок, их характеристики и классификации. Рассмотрены различные методы идентификации и оценки рисков во ВЭД, различные методики управления рисками и их минимизации. 
Рассмотрены характеристики предприятия АО «НПО «При-бор», разработана стратегия выхода предприятия на международный рынок, идентифицированы риски на различных этапах деятельности предприятия на внешнем рынке. Произведена оценка рисков с помощью метода комплексной оценки. Разработаны предложения по минимизации рисков. 
Научная новизна результатов работы состоит в практической систематизации, сегментировании рисков международной цепочки конкретного предприятия, расчета вероятности возникновения отдельных рисков по практике работы предприятия и расчета соответствующих уровней вероятной потери прибыли предприятия при реализации рисков.
        

        
          The object of the study is the JSC "NPO Pribor". The purpose of the final qualifying work is the analysis and assessment of the risks of the enterprise of Pribor Scientific and Production Association JSC when entering the foreign market and finding ways to minimize them
Based on the market analysis, the main competitors of Pribor Scientific and Production Association JSC were identified. Possible risks of enterprises when entering the international market, their characteristics and classifications were considered. Various methods of identification and assess-ment of risks in foreign economic activity, various methods of risk manage-ment and their minimization are considered. 
The characteristics of the enterprise JSC "NPO Pribor" are considered, a strategy has been developed for the enterprise to enter the international market, and risks have been identified at various stages of the enterprise’s activities in the foreign market. A risk assessment was made using the integrated assessment method. Developed proposals for the minimization of risks. 
The scientific novelty of the work results consists in the practical systematization, segmentation of risks of the international chain of a particu-lar enterprise, calculation of the probability of occurrence of individual risks according to the practice of the enterprise and calculation of the corresponding levels of the probable loss of the company's profit when risks are realized.
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